
Prayer for the unity of the Church – МолитваоединствеЦеркви 

 

Lord Jesus Christ, Lamb of God, who takes away the sin of the world, give us the 

strength to love as Thou has commanded us.  

As Thou has said to thy disciples, "Love one another, as I have loved you,” give us 

the grace and wisdom to fulfil this commandment every day. Through Thy Holy 

Spirit, give us the courage to humble ourselves in front of others, understanding 

that the one who loves more also humbles himself more.  

Teach us to pray for each other and to bear each other's burdens patiently; by the 

bond of an unwavering love unite us around our patriarchs and bishops like the 

docile sheep of a single flock gather around their shepherds whom they love.  

Grant us to see in each of our brothers and in each of our sisters the image of Thine 

ineffable glory, and never forget that our brothers and sisters are part of our own 

life.  

Place us under the protection of Thy Most Holy Mother, Thy Forerunner John the 

Baptist and all our venerable Doctors, Fathers, Mothers and Confessors of the 

Faith. Amen. 

 

+++ 

 

Господи Иисусе Христе, Агнче Божий, вземляй грехи мира, помилуй нас! 

Даруй нам силы любит друг друга яко Ты заповедал еси нам.  

 

Ты, рекл еси учеником твоим: “Да любите друг друга, яко же аз возлюбил еси 

вас», даруй же и нам благодать Твою и сию мудрость,  ежедневно исполнять 

заповедь Твою.  

 

Духом Твоим Святым укрепи нас и даруй нам мужество смиряться друг 

перед другом, ведая, аще кто более смиряется, тот более любви имать.  

Научи нас молиться друг о друге и терпеливо носить бремена и тяготы друг 

друга. Узами нерушимыя любви Твоея соедини нас с нашими патриархами и 

епископами, яко послушных овец единого стада Твоего, с возлюбленными 

пастырями. 

 

Даждь нам зрети в каждом из братьев и сестер наших образ Твоея 

неизреченныя Славы, дабы не предаться нам забвению, яко жизнь наша в 

брате нашем есть.  

 

Сохрани нас под кровом Пречистыя Твоея Матери, Твоего Предтечи и 

Крестителя Иоанна, святых славных и всехвальных Апостолов, великих 

Учителей и Святителей Цекрви, преподобных праведных Отцев и 

Исповедников веры нашея и всех святых. Аминь. 


